
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Formannskapet 

Stad: Herøy rådhus, Formannskapssalen 

Dato: 15.11.2017 

Tid: 14:30 – 15:10 
 
 
Medlemer som møtte: 
Camilla Storøy Nestleder KRF 
Ole Brubakk Medlem KRF 
Ann-Kathrin (Tine) Storøy Medlem H 
Solveig Helen N. Båtsvik Medlem FRP 
Svein Gjelseth Medlem AP 
Kjell Runde Medlem FOLK/SP 
 
 
Forfall: 
Arnulf Goksøyr LEDER H 
Reidun S Myrvågnes MEDL AP 
Per Kristian Furø MEDL AP 
 
 
Varamedlemer som møtte: 
Stig Arne Helsem Sævik Arnulf Goksøyr H 
Jens Terje Johnsen Per Kristian Furø AP 

 
 
Andre: 
Fung. Rådmann Jan Vidar Dammen-Hjelmeseth  
Politisk sekretær Brit Berge 
 
På grunn av budsjettforhandlingane på Stortinget 19.11, vart det innkalla til ekstraordinært 
formannskapsmøte  med heimel i § 13 i kommunelova. 
 
 
Til å skrive under protokollen saman med ordføraren  vart desse valde: 
Kjell Runde og Svein Gjelseth 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

underskrifter 
 
Kjell Runde                                             Camilla Storøy                              Svein Gjelseth 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 179/17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 180/17 Protokoll frå førre møte 
PS 181/17 Forskottering av Fosnavåg hamn - uttale til 

budsjettprosessen i Stortinget 2018. 
 
 
 



PS 179/17 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste. 
 
 

PS 180/17 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE 

Møtebehandling: 
 
Protokoll frå førre møte 
 
 

PS 181/17 FORSKOTTERING AV FOSNAVÅG HAMN - UTTALE TIL 
BUDSJETTPROSESSEN I STORTINGET 2018. 

Møtebehandling: 
AP v/Svein Gjelseth kom med framlegg om slik endra tilråding: 
 
Herøy kommunestyre ønskjer eit sterkt samarbeid mellom fleire partar slik at vi saman 
kan bidra til at prosjektet  Fosnavåg hamn vert realisert. 
 
Kommunen sin fiskeriposisjon i  Norge er leiande og Fosnavåg hamn er definert som ei 
strategisk viktig hamn langs kysten.  Herøyflåten åleine landar heile 9% av 
førstehandsomsetninga av fisk i Norge.  Herøy kommunestyre ber primært om at 
prosjektet Fosnavåg hamn vert prioritert fram med ei oppstartsløyving i 2018 på 20 mill. 
kroner. 
 
Prosjektet Fosnavåg hamn står i ei særstilling i forhold til andre hamner med omsyn til  
aktivitet og moglegheiter for utvikling regionalt, nasjonalt og internasjonalt. 
 
Sekundært vil Herøy kommunestyre signalisere at ein vil stille seg positiv til å vurdere å 
forskottere prosjektet på bakgrunn av signal i Transport og 
kommunikasjonskomiteenog opposisjonen på Stortinget sine merknader til Fosnavåg 
hamn.  
Herøy kommunestyre ber evt. om at Transport og kommunikasjonskomiteen arbeidar 
fram  eit forslag til å forskottere prosjekt knytt til fiskerihamner i periode 01012018 til 
01012020. 
 
Framlegget frå AP vart samrøystes vedteke. 

Vedtak i Formannskapet - 15.11.2017  
 
Herøy kommunestyre ønskjer eit sterkt samarbeid mellom fleire partar slik at vi saman 
kan bidra til at prosjektet Fosnavåg hamn vert realisert. 



 
Kommunen sin fiskeriposisjon i  Norge er leiande og Fosnavåg hamn er definert som ei 
strategisk viktig hamn langs kysten.  Herøyflåten åleine landar heile 9% av 
førstehandsomsetninga av fisk i Norge.  Herøy kommunestyre ber primært om at 
prosjektet Fosnavåg hamn vert prioritert fram med ei oppstartsløyving i 2018 på 20 mill. 
kroner. 
 
Prosjektet Fosnavåg hamn står i ei særstilling i forhold til andre hamner med omsyn til  
Aktivitet og moglegheiter for utvikling regionalt, nasjonalt og internasjonalt. 
 
Sekundært vil Herøy kommunestyre signalisere at ein vil stille seg positiv til å vurdere å 
forskottere prosjektet på bakgrunn av signal i Transport og kommunikasjonskomiteen 
og opposisjonen på Stortinget sine merknader til Fosnavåg hamn.  
Herøy kommunestyre ber evt. om at Transport og kommunikasjonskomiteen arbeidar 
fram  eit forslag til å forskottere prosjektet  i perioden 01012018 til 01012020. 
 
 

MØTET SLUTT!


